

Bengkel Penulisan Berita dan Media Tingkat Kemahiran Penulis Berpotensi



Labuan, 15 Oktober 2024 – Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan telah menganjurkan bengkel penulisan berita yang bertujuan untuk meningkatkan kemahiran guru dan pegawai dalam menghasilkan penulisan yang informatif dan menarik. Bengkel ini diadakan di Bilik Benua, SSTP, JPWP Labuan dari jam 1.00 petang hingga 5.00 petang.

Bengkel ini disasarkan kepada guru perpustakaan media sekolah dan pegawai dari setiap sektor di Jabatan Pendidikan Labuan. Peserta diberi pendedahan tentang teknik-teknik penulisan berita yang berkesan, termasuk cara menstruktur berita, penggunaan bahasa yang tepat, serta kaedah menarik minat pembaca.

Peserta bengkel diberikan latihan praktikal dan teori oleh penceramah yang berpengalaman dalam bidang komunikasi dan media iaitu Pn Noor Affatizah Sabtu Ketua Bahagian Rancangan Jabatan Penyiaran Negeri WP Labuan. Mereka belajar mengenai cara menyusun berita, penggunaan bahasa yang sesuai, dan pentingnya elemen-elemen seperti latar belakang, fakta, dan pendapat dalam penulisan berita.

Dalam sesi bengkel ini, peserta turut berpeluang untuk berkongsi pengalaman dan bertukar idea mengenai penulisan berita yang berkaitan dengan aktiviti pendidikan di sekolah-sekolah. Penceramah yang dijemput terdiri daripada pakar dalam bidang komunikasi dan media yang berpengalaman.

Ketua Penolong Pengarah Sektor Sumber Teknologi Pendidikan, Jabatan Pendidikan Labuan menyatakan, En Mohamad Pindut berkata “ Saya berharap bengkel ini dapat memberi impak positif kepada semua peserta dalam meningkatkan kualiti penulisan mereka. Dengan kemahiran yang dipelajari, mereka dapat menyampaikan berita mengenai aktiviti dan kejayaan pendidikan dengan lebih berkesan.”

Cikgu Sapri Idris GPM SMK Ranche-Ranche peserta bengkel berpendapat bengkel ini bukan sahaja membantu meningkatkan kemahiran penulisan, tetapi juga bertujuan memperkukuh jaringan kerjasama antara guru dan pegawai di JPWP Labuan.



Pn Noor Affatizah Sabtu penceramah jemputan Bengkel Bengkel Penulisan Berita



Penyampaian cenderamata oleh Ketua Penolong Pengarah Sektor Sumber Teknologi Pendidikan En Mohamad Pindut kepada penceramah jemputan.